
   
 

   
 

Protokół Nr XXX/2021 

z Sesji Rady Gminy Osiek Jasielski 

z dnia 31 maja 2021 r. 

 

Ad. 1. Otwarcie Sesji. 

 

Piotr Wojdacz - Przewodniczący Rady Gminy Osiek Jasielski - Na podstawie art. 20 ust. 1 

ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym otwieram XXX Sesję Rady Gminy 

w Osieku Jasielskim. Witam serdecznie wszystkich radnych przybyłych na dzisiejszą Sesję, 

sołtysów z poszczególnych sołectw. Witam Pana Wójta, Panią Skarbnik, Pana Sekretarza. 

Witam Panią Joannę z biura obsługi Rady również. 

 

Ad. 2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady - Na podstawie listy obecności stwierdzam, że na 15 radnych 

ustawowego składu obecnych 14 radnych. Nieobecny radny to Pan Dariusz Brej. Z przyczyn 

zawodowych dzisiaj nie może w dzisiejszej Sesji uczestniczyć. A więc uchwały i obrady są 

prawomocne w związku z tą frekwencją.  

 

Radni obecni na Sesji: 

1. Paweł Ciuła – Pielgrzymka, 

2. Tadeusz Gumienny– Zawadka Osiecka, 

3. Henryka Gumienna – Zawadka Osiecka, 

4. Łukasz Gortad – Czekaj, 

5. Krzysztof Kiciliński – Samoklęski, 

6. Marek Kiełbasa – Świerchowa, 

7. Piotr Kurcz – Załęże, 

8. Mariusz Pepera – Osiek Jasielski, 

9. Tomasz Ropa – Mrukowa, 

10. Daniel Socha – Mrukowa, 

11. Piotr Wojdacz – Samoklęski, 

12. Kazimierz Wygonik – Załęże, 

13. Mariusz Zagórski – Świerchowa, 

14. Tomasz Źrebiec – Osiek Jasielski. 

(Lista obecności Radnych stanowi załącznik do protokołu) 

 

Radny nieobecny - Dariusz Brej – Pielgrzymka 

 

Ponadto w Sesji uczestniczyli: 

1. Andrzej Stachurski - Wójt Gminy, 

2. Rafał Zając – Sekretarz Gminy, 

3. Małgorzata Matuszyk – Skarbnik Gminy, 

4. Janusz Brączyk – Sołtys wsi Pielgrzymka,  

5. Ryszard Ociesielski – Sołtys wsi Samoklęski, 



   
 

   
 

6. Władysława Stachurska – Sołtys wsi Mrukowa, 

7. Władysław Świątek – Sołtys wsi Czekaj, 

8. Tadeusz Zawisza – Sołtys wsi Osiek Jasielski. 

(Lista obecności Sołtysów i zaproszonych gości stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad. 3. Wprowadzenie ewentualnych zmian do porządku obrad 

 

Przewodniczący Rady - Pozwólcie, że na siedząco przedstawię porządek obrad przygotowany 

na dzisiejszą Sesję. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Wprowadzenie ewentualnych zmian do porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 

2021-2023. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do zaopiniowania właściwemu miejscowo 

dyrektorowi regionalnego zarządu gospodarki wodnej Państwowego Gospodarstwa Wody 

Polskie projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków w Gminie Osiek 

Jasielski opracowanego przez Gminny Zakład Komunalny w Osieku Jasielskim. 

7. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Osiek Jasielski z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i wolontariacie za rok 2020. 

8. Ocena zasobów pomocy społecznej. 

9. Informacja Wójta z wykonania uchwał podjętych na poprzedniej Sesji oraz z realizacji prac 

w okresie międzysesyjnym. 

10. Interpelacje radnych. 

11. Wolne wnioski i zapytania. 

12. Zakończenie Sesji. 

 

Taki porządek obrad został przesłany do Wysokiej Rady z zawiadomieniami. Czy ktoś ma 

jakieś wnioski co do porządku obrad? Panie Wójcie. 

 

Andrzej Stachurski - Wójt Gminy Osiek Jasielski - Panie Przewodniczący, Szanowni 

Państwo Radni, chciałbym wprowadzić dwie uchwały na dzisiejszej Sesji. Są to uchwały: 

w sprawie przystąpienia do sporządzania Piątej Zmiany Studium Uwarunkowań i Kierunków 

Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Osiek Jasielski i druga uchwała - w sprawie 

przystąpienia do sporządzania zmiany Miejscowego Planu Zagospodarowania „FARMA 

WIATROWA” w gminie Osiek Jasielski w miejscowościach: Osiek Jasielski, Zawadka 

Osiecka, Czekaj, Samoklęski, Pielgrzymka uchwalonego Uchwałą Nr XI/75/07 Rady Gminy 

Osiek Jasielski z dnia 9 października 2007 r. Prosiłbym o wprowadzenie tych uchwał na 

dzisiejszą Sesję. 

 



   
 

   
 

Przewodniczący Rady - Dziękuję bardzo Panu Wójtowi. czy są jeszcze jakieś wnioski 

co do porządku obrad? Jeśli nie ma więcej zgłaszanych wniosków poddaję pierwszy wniosek 

o poszerzenie porządku obrad XXX Sesji Rady Gminy w Osieku Jasielskim o uchwałę 

w sprawie w sprawie przystąpienia do sporządzania Piątej Zmiany Studium Uwarunkowań 

i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Osiek Jasielski. Kto jest za przyjęciem 

wniosku proszę o podniesienie ręki. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał od głosu? Wniosek 

przyjęty jednogłośnie. I drugi wniosek złożony przez Pana Wójta, mianowicie poszerzenie 

porządku o uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany Miejscowego Planu 

Zagospodarowania „FARMA WIATROWA” w gminie Osiek Jasielski w miejscowościach: 

Osiek Jasielski, Zawadka Osiecka, Czekaj, Samoklęski, Pielgrzymka uchwalonego Uchwałą 

Nr XI/75/07 Rady Gminy Osiek Jasielski z dnia 9 października 2007 r. Kto jest za przyjęciem 

tego wniosku, bardzo proszę. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał od głosu? Wniosek również 

przyjęty jednogłośnie. Bardzo bym prosił, przyjmiemy te dwie uchwały przed punktem 

mianowicie Sprawozdaniem z realizacji Programu współpracy Gminy Osiek Jasielski 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 

o działalności pożytku publicznego i wolontariacie za rok 2020. Przechodzimy do głosowania 

nad porządkiem obrad poszerzonym o te dwie uchwały wnioskowane przez Pana Wójta. 

Nie będę odczytywał całości, bo każdy radny wie jak ten porządek obrad się teraz przedstawia. 

Zatem poddaję pod głosowanie. Kto jest za przyjęciem tego poszerzonego porządku obrad 

proszę o podniesienie ręki. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał od głosu? Dziękuję bardzo, 

a więc porządek został przyjęty jednogłośnie. 

 

Porządek obrad z uwzględnieniem wprowadzonych zmian: 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Wprowadzenie ewentualnych zmian do porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 

2021-2023. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do zaopiniowania właściwemu miejscowo 

dyrektorowi regionalnego zarządu gospodarki wodnej Państwowego Gospodarstwa Wody 

Polskie projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków w Gminie Osiek 

Jasielski opracowanego przez Gminny Zakład Komunalny w Osieku Jasielskim. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania Piątej Zmiany Studium 

Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Osiek Jasielski, 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany Miejscowego Planu 

Zagospodarowania „FARMA WIATROWA” w gminie Osiek Jasielski w miejscowościach: 

Osiek Jasielski, Zawadka Osiecka, Czekaj, Samoklęski, Pielgrzymka uchwalonego 

Uchwałą Nr XI/75/07 Rady Gminy Osiek Jasielski z dnia 9 października 2007 r. 

9. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Osiek Jasielski z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i wolontariacie za rok 2020. 

10. Ocena zasobów pomocy społecznej. 



   
 

   
 

11. Informacja Wójta z wykonania uchwał podjętych na poprzedniej Sesji oraz z realizacji prac 

w okresie międzysesyjnym. 

12. Interpelacje radnych. 

13. Wolne wnioski i zapytania. 

14. Zakończenie Sesji. 

 

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 

 

Przewodniczący Rady - Protokół Sesji Nr XXIX był umieszczony w BIP-ie. Był również 

dostępny w biurze obsługi Rady. Czy są jakieś uwagi do treści tego protokołu? Bardzo proszę. 

Jeśli nie ma zgłoszonych uwag podaję treść protokołu pod głosowanie. Kto jest za przyjęciem 

protokołu? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał od głosu? Protokół Sesji Nr XXIX przyjęty 

jednogłośnie. 

 

Ad. 5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny 

na lata 2021-2023. 

 

Przewodniczący Rady - Pierwszym punktem porządku obrad jest podjęcie uchwały w sprawie 

przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2021-2023. Ten projekt uchwały 

został rozesłany z programem, także myślę, że radni się zapoznali z tym programem. Czy są 

jakieś pytania w związku z treścią tego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Osiek 

Jasielski, bardzo proszę. Nie ma pytań. W związku z tym przechodzimy do głosowania. Proszę 

o zajęcie stanowiska w sprawie uchwały. 

 

Odbyło się głosowanie nad projektem uchwały.  

(Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady – Po przeprowadzonym głosowaniu stwierdzam, że na 14 radnych 14 

radnych opowiedziało się za przyjęciem niniejszej uchwały. 

 

Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do zaopiniowania właściwemu miejscowo 

dyrektorowi regionalnego zarządu gospodarki wodnej Państwowego Gospodarstwa 

Wody Polskie projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków 

w Gminie Osiek Jasielski opracowanego przez Gminny Zakład Komunalny w Osieku 

Jasielskim. 

 

Przewodniczący Rady - Kolejny punkt dotyczy uchwały w sprawie przekazania do 

zaopiniowania właściwemu miejscowo dyrektorowi regionalnego zarządu gospodarki wodnej 

Państwowego Gospodarstwa Wody Polskie projektu regulaminu dostarczania wody 

i odprowadzania ścieków w Gminie Osiek Jasielski opracowanego przez Gminny Zakład 

Komunalny w Osieku Jasielskim. Taki regulamin też został przesłany Szanownej Radzie. 

I bardzo proszę, czy są pytania w związku z tym regulaminem? Ja tu tylko może do Pana 

Sekretarza. Ten regulamin to jest novum? Taki regulaminu wcześniej nie posiadał Gminny 



   
 

   
 

Zakład Komunalny, opracowanego tu jak wiemy z uchwały też przez Gminny Zakład 

Komunalny. 

 

Rafał Zając - Sekretarz Gminy - Regulamin nie jest novum. Novum jest formuła opiniowania 

tego Regulaminu. W tym momencie Rada przekazuje, przesyła do zaopiniowania dyrektorowi 

regionalnego zarządu gospodarki wodnej Państwowego Gospodarstwa Wody Polskie. 

 

Przewodniczący Rady - Taka ścieżka dość dziwna, ponieważ Rada nigdy nie przesyłała takich 

dokumentów do zaopiniowania. Czy są pytania w związku z tym regulaminem jeszcze? Bardzo 

proszę. Jeśli nie ma, to przechodzimy do głosowania. 

 

Odbyło się głosowanie nad projektem uchwały.  

(Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady - 14 radnych opowiedziało się za przyjęciem uchwały. 

 

Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania Piątej Zmiany Studium 

Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Osiek Jasielski 

 

Przewodniczący Rady – Pierwszy projekt uchwały, który był wprowadzony na wniosek Pana 

Wójta to uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzania Piątej Zmiany Studium 

Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Osiek Jasielski. Może 

króciutko Pan Wójt w związku z czym ta uchwała została wprowadzona. 

 

Wójt Gminy - Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo Radni, Państwo Sołtysi, jest to 

zmiana. Tak naprawdę traci moc uchwała, która była podjęta 26 lipca 2020 roku. Chodzi tutaj 

o oto, że podejmowaliśmy uchwałę, która zmieniała plan na fotowoltaikę i teraz doszła nam 

jeszcze jedna zmiana, a mianowicie zmiana w miejscowości Samoklęski i tam też były grunty 

rolne, gdzie zmieniamy też pod fotowoltaikę, z tym, że to jest podobnie jak przy poprzedniej 

zmianie. Mamy tutaj na załączniku graficznym. To jest pomiędzy Samoklęskami a Żmigrodem. 

To jest na działce, nie mam tutaj dokładnego numeru, ale jak zjeżdżamy z górek żmigrodzkich, 

z ostatniej górki po prawo. Tam jest ta zmiana, klasa gruntu odpowiada, także ta zmiana może 

być zrobiona i to jest na podobnych warunkach jak było poprzednio robione. Także tutaj był 

wniosek o zmianę tego planu. 

 

Radny Tomasz Źrebiec - A te grunty to są Gminy? 

 

Wójt Gminy - To są grunty prywatne. My jako Gmina będziemy z tego mogli korzystać 

z opłaty za grunty pod działalność, czyli generalnie podatki będziemy mieć z tego tytuł. Tak 

jak podobnie w Załężu, gdzie powstała ta farma dwuhektarowa, tam mamy spore podatki, 

to jest około 24.000 podatku, wpływu stamtąd do Gminy co roku. 

 

Przewodniczący Rady - Dziękuję bardzo Panu Wójtowi. Bardzo proszę o zadawanie pytań. 

Panie Wójcie koszty to będą także przecedowane na potencjalnego inwestora? 



   
 

   
 

 

Wójt Gminy – Tak, oczywiście, Panie Przewodniczący, Gmina tutaj nie ponosi kosztów 

związanych z tą zmianą. 

 

Radny Tomasz Źrebiec - Potencjalny inwestor przejmuje koszty, tak? 

 

Wójt Gminy – Tak. 

 

Przewodniczący Rady - Bardzo proszę, czy są jeszcze pytania? Jeśli nie ma, przystępujemy 

do głosowania nad uchwałą w sprawie przystąpienia do sporządzania Piątej Zmiany Studium 

Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Osiek Jasielski. 

 

Odbyło się głosowanie nad projektem uchwały.  

(Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady - Również uchwała przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 8 Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany Miejscowego 

Planu Zagospodarowania „FARMA WIATROWA” w gminie Osiek Jasielski 

w miejscowościach: Osiek Jasielski, Zawadka Osiecka, Czekaj, Samoklęski, Pielgrzymka 

uchwalonego Uchwałą Nr XI/75/07 Rady Gminy Osiek Jasielski z dnia 9 października 

2007 r. 

 

Przewodniczący Rady - Druga uchwała wprowadzona do porządku obrad dotyczy 

przystąpienia do sporządzania zmiany Miejscowego Planu Zagospodarowania „FARMA 

WIATROWA” w gminie Osiek Jasielski w miejscowościach: Osiek Jasielski, Zawadka 

Osiecka, Czekaj, Samoklęski, Pielgrzymka uchwalonego Uchwałą Nr XI/75/07 Rady Gminy 

Osiek Jasielski z dnia 9 października 2007 r. Też może króciutko jeszcze Pan Wójt. 

 

Wójt Gminy - Tutaj chodzi też głównie o to, aby te tereny, które będą wyznaczone pod 

urządzenia wytwarzające energię, ze źródeł odnawialnych. tutaj te firmy fotowoltaiczne i tutaj 

jest ta zmiana właśnie, gdzie mamy to jest to co było właśnie procedowane wcześniej, te plany 

sięgają, to są grunty też prywatne dzierżawione, po części jest tam nasza działka, też w tym 

leżąca. Także my też na to mamy na części działki dzierżawę, na drugiej części jeszcze mamy 

dzierżawę ziemię rolniczą, ale gdy ta dzierżawa się skończy, to też będziemy chcieli 

wydzierżawić na te kwoty. Te kwoty opiewają w tej chwili w granicach 10 000 zł za hektar. 

 

Przewodniczący Rady - Dziękuję bardzo. Bardzo proszę o pytania. Jeśli nie ma pytań 

to przystępujemy do głosowania nad uchwałą w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany 

Miejscowego Planu Zagospodarowania „FARMA WIATROWA” w gminie Osiek Jasielski 

w miejscowościach: Osiek Jasielski, Zawadka Osiecka, Czekaj, Samoklęski, Pielgrzymka 

uchwalonego Uchwałą Nr XI/75/07 Rady Gminy Osiek Jasielski z dnia 9 października 2007 r.  

 

Odbyło się głosowanie nad projektem uchwały.  



   
 

   
 

(Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady - Uchwała również przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 9. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Osiek Jasielski 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o 

działalności pożytku publicznego i wolontariacie za rok 2020. 

 

Przewodniczący Rady – W punkcie dziewiątym porządku obrad mamy Sprawozdanie 

z realizacji Programu współpracy Gminy Osiek Jasielski z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego 

i wolontariacie za rok 2020. To sprawozdanie też zostało Wysokiej Radzie z materiałami 

w odpowiednim czasie przekazane. Krótkie, bo tych podmiotów akurat niewiele mamy, trzy 

skorzystało z możliwości dofinansowania. Wszystko jest w sprawozdaniu wyszczególnione. 

Czy są pytania? 

Nie zgłoszono pytań. 

 

Ad. 10. Ocena zasobów pomocy społecznej. 

 

Przewodniczący Rady - Realizujemy kolejny punkt porządku obrad - ocena zasobów pomocy 

społecznej. Też została Wysokiej Radzie przesłana na nośniku cd, bo jest dość obszerny ten 

zasób pomocy społecznej. Ustawowo Rada też musi to do swojej wiadomości mieć przekazane. 

Czy są pytania odnośnie oceny zasobów pomocy społecznej? Nie ma pytań, nie ma uwag. 

Dziękuję bardzo. 

 

Ad. 11. Informacja Wójta z wykonania uchwał podjętych na poprzedniej Sesji 

oraz z realizacji prac w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady - Przechodzimy do informacji Wójta z wykonania uchwał podjętych na 

poprzedniej Sesji oraz z realizacji prac w okresie międzysesyjnym. Bardzo proszę o zabranie 

głosu przez Pana Wójta. 

 

Wójt Gminy - Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo Radni, Panowie Sołtysi, uchwały 

zostały przekazane do realizacji. W minionym okresie międzysesyjnym ze spraw bieżących 

chcę przekazać, że nie otrzymaliśmy środków z Funduszu Dróg Samorządowych, w którym to 

mieliśmy zgłoszoną drogę w miejscowości Mrukowa, czyli tam było 2 drogi. Niestety 

nie otrzymaliśmy tych środków. Nie jesteśmy też na liście rezerwowej. Także na dzień 

dzisiejszy wykonanie tej drogi staje się niemożliwym, ponieważ nie ma tutaj dotacji.  

Otrzymaliśmy natomiast dotację z funduszu ochrony gruntów rolnych na 3 drogi w kwocie 

chyba 160 000 zł mówiąc w zaokrągleniu. To będzie przeprowadzony na to przetarg. Mamy 

też pieniążki na tą drogę, na tą ścieżkę rowerową po naszych drogach gminnych. Tylko mamy 

sytuację taką, że 3 odcinki dróg są to odcinki dróg publicznych i musimy, to znaczy już 

napisaliśmy stosowne pismo do Pana Ministra, do Ministra Cyfryzacji o odstępstwo i zostało 

wysłane. będziemy czekać na odpowiedź i na zgodę na odstąpienie od kanałów 



   
 

   
 

technologicznych. Zasadnym jest, aby tego nie robić, ponieważ zwiększa to koszty, jak również 

nie jest to potrzebne, bo ta droga przebiega pod Magurskim Parkiem Narodowym, tam nie ma 

zabudowań, tam są szczere pola. Także myślę, że takie odstępstwo otrzymamy jako Gmina. 

Jeżeli takie odstępstwa otrzymamy, w tej chwili sporządzane są dokumenty do przetargu, 

ogłosimy przetarg. 

Mamy też w tym okresie międzysesyjnym, mieliśmy przetarg na dokończenie budynku Domu 

Ludowego w Załężu. Szanowni Państwo, w tym momencie jest tak, że mieliśmy jednego 

oferenta, którego kwota, którą zaoferował przekroczyła kwotę, jaką mieliśmy zabezpieczoną 

na tą inwestycję. Została unieważniony ten przetarg i będziemy, przyszłym tygodniu upływa 

termin, gdzie możemy ogłosić po raz kolejny przetarg, czyli będziemy ogłaszać teraz po raz 

trzeci. Niestety, te materiały, które tam są potrzebne do remontu, do wykończenia tego 

budynku, w tej chwili wszyscy wiemy, że wzrosły ceny tych materiałów, pewno i robocizna, 

więc no niestety te ceny, prawdopodobnie może być problem, żebyśmy się zmieścili w tej cenie 

i tutaj Rada będzie się musiała zastanowić co i jak zrobić żebyśmy mogli zrealizować tę 

inwestycję w takim wydaniu, jak została to ogłoszone. Tutaj Rada już musi, też musimy się 

dobrze zastanowić, jak to zrobić, żeby tę inwestycję zakończyć. Zobaczymy co wyjdzie po tym 

trzecim przetargu. Może akurat będzie dobrze, bądźmy dobrej myśli.  

Mamy dzisiaj spotkanie o godzinie 16:00 w związku z ogłoszeniem przetargu na rozbudowę 

naszej oczyszczalni w Osieku Jasielskim. Tu mamy te środki, które otrzymaliśmy, środki 

covidowe. Mamy milion złotych i będziemy ogłaszać przetarg. Pracownicy przeanalizują 

dokumenty, będziemy chcieli to ogłaszać. Takie przetargi w tej chwili są przygotowywane. 

Myślę, że tyle. Jeśli będą jakieś pytania, bardzo proszę. 

 

Przewodniczący Rady - Dziękuję bardzo. Czy są jakieś pytania? Bardzo proszę Pana Radnego 

Tomasza Źrebca. 

 

Radny Tomasz Źrebiec - Które drogi zostały zgłoszone do funduszu właśnie dróg tych 

z FOGR-u? 

 

Wójt Gminy - Trzy drogi zostały zgłoszone. Mieliśmy zgłoszone drogi, nie znam teraz 

numerów, ale mogę powiedzieć, gdzie one leżą. Tutaj chodzi o połączenie tej ścieżki rowerowej 

patrząc na południu od Folusza do Mrukowej i to są drogi biegnące pod Magurskim Parkiem 

i te drogi zostały zgłoszone w tamtym rejonie też do FOGR-u. To jest ciąg tych dróg, ponieważ 

te drogi, które mogły być robione z tych środków górskich, otrzymaliśmy kwotę bodajże 430 

000 zł, jeśli się nie mylę i teraz jeszcze te środki z tych dróg, właśnie funduszu ochrony gruntów 

rolnych i to łączy się w jedną całość, tak aby całą drogę puścić na przetarg i aby była 

zrealizowana. Tak jak mówię, ona jest od tak zwanych Łazów przed Foluszem, mamy te drogi, 

idzie pod Magurski Park przez tereny Pielgrzymki i Samoklęsk, Mrukowej. I tutaj pokazujemy 

ten szlak taki aż po plac w Mrukowej, jak jest to przed kapliczką, tam gdzie mamy pod lasem 

altany. To jest właśnie cały ciąg tych dróg, tam jest łącznie 7 odcinków dróg, tak jak mówię 

na 3 odcinkach mamy drogi publiczne, dlatego właśnie zwróciliśmy się do Pana Ministra 

o odstępstwo od kanałów technologicznych.  

 



   
 

   
 

Przewodniczący Rady – Dziękuję bardzo. Bardzo proszę, czy są jeszcze pytania? 

Nie zgłoszono pytań. 

 

Ad. 12. Interpelacje radnych 

 

Przewodniczący Rady - Przechodzimy do punktu interpelacje radnych. Czy są jakieś 

interpelacje zgłoszone przez radnych? 

 

Nie zgłoszono interpelacji. 

 

Ad. 13. Wolne wnioski i zapytania 

 

Przewodniczący Rady - Realizujemy punkt wolne wnioski. Bardzo proszę w punkcie wolny 

wnioski i zapytania, Wysoką Radę. Bardzo proszę Pana Wójta. 

 

Wójt Gminy - Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo Radni, chciałbym jeszcze przekazać 

informacje. Mamy w tej chwili, przygotowujemy się do “Czystego powietrza” i tutaj rozmowy 

prowadzone są ze Związkiem Gmin Dorzecza Wisłoki. Chcemy, aby to było poprowadzone 

przez Związek i byłoby to na takiej zasadzie, że ze Związku Gmin osoba przyjeżdżała by 

do nas, to jest bodajże 10 godzin tygodniowo, tak Panie sekretarzu dobrze mówię? Chyba tak. 

10 godzin tygodniowo. Mieszkańcy mogliby sobie tutaj przychodzić i te wnioski wypełniać 

z pomocą pracownika. Na to będziemy mieli przekazane środki, no i cały czas, tak jak mówię, 

kilka gmin Związku Gmin Dorzecza chcę do tego przystąpić. Oni tam mają osoby. 

Rozmawiałem dzisiaj jeszcze w tej sprawie, więc wiem, że 9 mają szkolenie jeszcze co do tego 

i myślę, że będziemy chcieli ten punkt tutaj zlokalizować. Mamy też rozmowy na temat 

wspólnego przetargu na śmieci, na odbiór i zagospodarowanie, wspólnego, mówię tutaj 

ze Związkiem Gmin Dorzecza Wisłoki, przymiarki są właśnie, aby wspólnie wszystkie gminy 

jako Związek Gmin Dorzecza Wisłoki do takiego przetargu przystąpiły. Mamy jeszcze w tym 

momencie sprawy, które są realizowane, po niedzieli. Przepraszam, od jutra nasi pracownicy, 

chodzi o Zakład Komunalny, pracownicy Zakładu Komunalnego, będą stawać na chodnik 

Samoklęskach i ten drugi etap, Powiatowy Zarząd Dróg wykonał pierwszy etap. Dzisiaj 

to byliśmy na tym chodniku, robią jeszcze tam dosypania obok asfaltu, czyli to co zostało 

wykonane, aby było poszerzenie jezdni, jest po stronie Powiatu, natomiast to jest w tej chwili 

wytłuczniowane, nasi pracownicy będą stawać i układać obrzeża i kostkę będą kłaść. Także 

tutaj, myślę, że jeżeli ten chodnik zostanie wykonany, w kolejnym etapie będzie chodnik 

w Mrukowej i Osieku, od skrzyżowania w kierunku Załęża, te 500 m. Mamy to uzgodnione 

z Powiatem, także będziemy chcieli przystąpić. Mamy jeszcze też masę na zimno. Kierownik 

dziś mnie informował. jeżeli byłyby gdzieś jeszcze dziury, po niektórych miejscowościach, 

bardzo bym prosił skontaktować się Kierownikiem Zakładu Komunalnego i też pracownicy 

połatają tę resztę dziur. Kierownik wie o co chodzi. Proszę o zgłoszenia, jeżeli by takowe były. 

Wykonane zostały też na dwóch stadionach prace związane z nakłuwaniem, piaskowaniem 

i szczotkowaniem tych stadionów. Z tego co rozmawiałem z zawodnikami i z działaczami ma 

to być dobry efekt. Już mówią, że jest chyba to troszkę miększa płyta, że inaczej się po tym 

biega. Nie były to duże środki, a myślę, że dużo będzie lepiej, można tą piłkę kopać.  



   
 

   
 

Jeszcze tutaj mamy jedną sytuację, gdzie mamy dostosować Urząd do dostępności i też chcemy 

złożyć wniosek, można pozyskać generalnie 100 000 zł na przebudowę w Urzędzie, 

na dostosowanie. Chodzi o dostępność dla osób niepełnosprawnych. Mieliśmy dzisiaj Pana 

projektanta, który wstępnie mam, omówiliśmy, jak ma to wyglądać. Wejście, drzwi z poziomu 

zero, z gruntu do starego budynku, do części starego budynku, no i później wykonanie części 

przebudowy tych ścian i wykonanie windy w środku budynku, tak aby osoba niepełnosprawna 

mogła na każdą kondygnację wjechać, czyli nawet na tę półpiętra tak zwane, gdzie mamy 

zaniżenia w środku no w granicach metra, można było w jedną czy drugą stronę tą windą się 

poruszać i aby ta dostępność była. Za tym idzie też przebudowa łazienek, czyli sanitariatów, 

tutaj też, żeby była ta dostępność. I na górze w pomieszczeniach chcemy też przebudować 

ściany, powiększyć tam gdzie była kasa, aby powiększyć ten pokój, w którym w tej chwili 

mamy Panią Skarbnik, a Panią Skarbnik przeniesiemy do pokoju obok, a ten pokój dziewczyny, 

które w tej chwili pracują, 3 osoby, mały pokój, miałyby w ten sposób większą przestrzeń. 

Myślę, że te zmiany wpłyną na dobre. Czekamy teraz na opracowanie dokumentów i złożenie 

tych dokumentów, abyśmy mogli te środki otrzymać. Jeśli te środki otrzymamy, będziemy 

także budowę robić.  

Mamy też pokrycie dachu na starej części budynku, ponieważ tam dach dalej nad salą 

konferencyjną, dach jest bardzo słaby i mamy cały czas przecieki.  

Myślimy też o zrobieniu klimatyzacji. Wstępnie był kiedyś pan, pooglądał, ma nam zrobić 

wycenę. Jeżeli będziemy mieć to policzone, będziemy wiedzieć jakie koszty, zastanowimy się 

czy będzie nas na to stać w tej chwili. Dziękuję. 

 

Przewodniczący Rady - Dziękuję bardzo Panu Wójtowi. Ja też tak może chciałbym 

podziękować, bo w piątek napłynęła dobra informacja odnośnie inwestycji, jaka jest 

prowadzona przy drodze 993, przy drodze wojewódzkiej, że zwiększa się tam zakres, będzie 

się tam prawdopodobnie zwiększać zakres robót. Komitet monitorujący zaakceptował 

to zwiększenie zakresu prac. Jednym z punktów jest właśnie budowa chodnika w miejscowości 

Samoklęski, na odcinku blisko 350 m, o czym nas poinformował Wiceprzewodniczący Sejmiku 

Województwa Podkarpackiego Pan Wojtek Zając. Też on tam mocno lobbował i też Wójt tutaj 

bardzo mocno się zaangażował tę inwestycję, która jest dość strategiczna i znacząca dla 

mieszkańców Samoklęsk, dlatego też w tym momencie chciałbym serdecznie podziękować 

Wójtowi za zaangażowanie akurat w ten projekt, tę inwestycję, ponieważ jest ogromnie ważna, 

a przy tych możliwościach jakie stawiał wcześniej Zarząd Dróg Wojewódzkich nie było 

możliwe sfinansowanie tego chodnika, ponieważ koszt wyszedł blisko 600 000 zł. No a też 

uchwała Sejmiku jest taka, że gmina musi partycypować w połowie kosztów, także 300 000 

by musiała gmina dołożyć. Było to niemożliwe. W tym momencie, po tych zmianach zakresu 

prac idzie to z projektu, tego transgranicznego. W związku z tym pewni jesteśmy, że nie 

dołożymy do tego chodnika pieniędzy, a ogromna inwestycja, bardzo ważna zostanie 

zrealizowana przy drodze, przy tym projekcie, za co dziękuję bardzo Panu Wójtowi, 

za zaangażowanie, za poświęcony czas. No i fajnie, że taki sukces mamy w związku z tą 

inwestycją. 

 

Wójt Gminy - Jeżeli mogę Panie Przewodniczący. Myślę, że podziękowania należą się 

głównie mieszkańcom, ponieważ to oni tak naprawdę cały czas za tym chodzili, aby ten projekt 



   
 

   
 

powstał. To przede wszystkim poprawi bezpieczeństwo na tej drodze, poprawi bezpieczeństwo 

mieszkańców, ale też bezpieczeństwo podróżujących, ponieważ tam jest dosyć niebezpiecznie, 

jest po zakręcie, jest z górki i wszyscy praktycznie tą drogą jeździmy. Nie tylko mieszkańcy 

Powiatu Jasielskiego, ale wszyscy nawet, którzy udają się na przejście w Barwinku. Tak jak 

Pan Przewodniczący powiedział tutaj duża zasługa jest Wojtka Zająca, ponieważ pilnował tej 

sprawy. Też Starosta Jasielski nam pomagał z tym. Można powiedzieć, że jakiś sukces jest. 

Aby to zostało jak najszybciej wykonane. Jest też odcinek, ponieważ ta droga 993, która jest 

remontowana do mostu w Kłopotnicy, a teraz będzie przedłużony ten odcinek do granicy naszej 

Gminy, czyli w kierunku Folusza, pod Sieniawą, łączymy się z Gminą Dębowiec. Natomiast 

chcę wam powiedzieć, że z drugiej strony też jest puszczony przetarg „zaprojektuj i wybuduj” 

na tej drodze wojewódzkiej. To jest od Woli Cieklińskiej po granicę Gminy Osiek i tutaj byłoby 

super, jakby ta droga została tu wykonana i to połączenie z Małopolską byłoby praktycznie, ten 

odcinek drogi, w takim dobrym stanie. Myślę, że posłużyłby na kilka ładnych lat. przede 

wszystkim tak jak mówię, bezpieczeństwo byłoby dużo podniesione na w tym odcinku. Myślę, 

że te prace do jesieni się zakończą i będziemy już mogli, bez żadnych utrudnień, po tej drodze 

się poruszać. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący Rady - Dziękuję. bardzo proszę Wiceprzewodniczącego Marka Kiełbasę. 

 

Radny Marek Kiełbasa– Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Panie Wójcie, ja mam 

pytanie. Wspomniał Pan przed chwileczką o prawdopodobnie wspólnym przetargu na odbiór 

odpadów komunalnych przez wszystkie gminy czy wejście jak gdyby wszystkich gmin z terenu 

Gmin Dorzecza Wisłoki taki zbiorowy układ. Z czym się to wiąże, czy nakłady jakie będziemy 

musieli zapłacić za odprowadzanie tych śmieci czy nie wzrosną nam wtedy zdecydowanie, 

ponieważ, jak wiemy, miasta zdecydowanie drożej płacą, to jest po pierwsze, a po drugie 

czy te koszty pośrednie nie uderzą też w nas, bo jeżeli to organizował wszystko Związek Gmin 

Dorzecza Wisłoki, czy oni również nie będą generowali dla nas dodatkowych kosztów jako dla 

mieszkańców. To nie tylko dla nas, ogólnie dla wszystkich mieszkańców z terenu gmin. 

 

Wójt Gminy - Panie Przewodniczący, tak, w tej właśnie sprawie prowadzone jeszcze będą 

rozmowy. Jedziemy z Panią Jadzią, która u nas zajmuje się gospodarką śmieciową i przede 

wszystkim właśnie chodzi o te koszty, dlatego też rozmowy trwają. My jako Wójtowie 

na Konwencie Wójtów owszem zgodziliśmy się na takie rozwiązanie, dlatego też te przetargi 

będą już puszczane i będziemy widzieć jak to wyjdzie finansowo. Jeżeli będzie to niekorzystne 

dla nas, to myślę, że takiej decyzji nie podejmiemy i wy, jako radni, też za tym no po prostu nie 

zagłosujecie. Dlaczego mielibyśmy płacić drożej jak mamy. Chociaż jest też małe 

niebezpieczeństwo, ponieważ firmy, które odbierają w tej chwili te śmieci też borykają się 

z trudnościami, tam sprawy chyba się toczą tej chwili, także nie wiemy jak to będzie. Niemniej 

gospodarka śmieciowa była tutaj ukierunkowana w kierunku bardziej na Kozodrzę. Tam jest 

duży zakład, duża spalarnia i tutaj w tym kierunku, ale wiemy, że transport tych śmieci, przy 

samym zagospodarowaniu, będzie pewnie kosztowny, dlatego prośby były takie, aby 

te przetargi zrobić wcześniej, tak żeby pozostawić możliwość ewentualną na to, aby gminy, 

które później nie będą chciały do tego przystąpić, po prostu będzie to dla nich nieopłacalne, 

będą sobie szukały na własną rękę, tak jak było to dotychczas. 



   
 

   
 

 

Przewodniczący Rady - Dziękuję Panu Wójtowi. Czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos, 

z Wysokiej Rady? Pani Sołtys? Panowie Sołtysi? 

 

Nikt nie zgłosił się do głosu. 

 

Ad. 14. Zakończenie Sesji 

 

Przewodniczący Rady - Jeśli nie ma chętnych, to na tym kończę XXX Sesję Rady Gminy 

w Osieku Jasielskim, dziękując serdecznie wszystkim za przybycie na dzisiejsze obrady. 

 

Na tym zakończono obrady Sesji. 

 

 

Przewodniczący Rady  

Gminy Osiek Jasielski 

Piotr Wojdacz 
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